
„MUSÍM ŘÍCT, ŽE FYZICKÁ INTIMITA S JINÝM MUŽEM MĚ NIKDY 
NEDĚSILA, ANI NAHÉ SCÉNY. VYDĚSILA MĚ INTENZITA, EMOCIONALITA 

A HLOUBKA POSTAV V KNIZE,“ ODPOVĚDĚL TIMMY ČASOPISU 
VARIETY NA OTÁZKU, ZDA SE NEBÁL INTIMNÍCH SCÉN PŘI NATÁČENÍ.

22   |

Natáčení probíhalo v Itálii od 9. května do 20. června 2016 v příjemném a pomalém letním rytmu, 
který je cítit i z filmu.  

Když se Timmy a Armie na natáčení poprvé potkali, měli si spolu ihned zkusit první líbací scénu 
v trávě. Režisér chtěl, aby to bylo vášnivé a procítěné, a tak se do toho pustili. Když je dlouho nikdo 
nezastavil, rozhlédli se kolem a zjistili, že režisér zničehonic najednou odešel. 

Timmy si v rozhovorech opakovaně dělá legraci, že milostná scéna s broskví, která se ve filmu 
objevuje, byla něčím, po čem toužil celý život. Ve skutečnosti má ale po natáčení problém broskve 
jíst. Režisér zase uvedl, že před zařazením scény musel nejprve sám na sobě zkusit, zda je to vůbec 
fyzicky možné. Víc nebudeme prozrazovat, ať ti nezkazíme filmový zážitek, mrkni na to. 

Ve hře bylo původně i pokračování filmu podle dalšího románu, ale do příprav zasáhl covid a také 
skandál ohledně Armieho Hammera, kterého začaly na sociálních sítích obviňovat jeho bývalé 
partnerky ze sexuálního násilí, a dokonce i z kanibalismu. Armie se tak stáhl z veřejného života 
a režisér Guadagnino v rozhovoru pro Deadline přiznal, že on sám i Timmy mají teď jiné natáčecí 
priority. Pokračování se tak už bohužel nejspíš nedočkáme… 

ZAJÍMAVOSTI ZAJÍMAVOSTI 
O O DEJ MI SVÉ JMÉNODEJ MI SVÉ JMÉNO

TIMOTHÉE CHALAMET A ARMIE HAMMER 

NA MEZINÁRODNÍM FILMOVÉM FESTIVALU V PALM 

SPRINGS, KALIFORNIE, 2. LEDNA 2018


